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Sprawozdanie z dzialalnosci

Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu

Rady Miasta Marki w 2014 r.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu zostala powolana uchwala Rady Miasta Marki

o numerze 11/7/2010 w dniu 14 grudnia 2010 roku .

Sklad Komisji w roku 2014 byl nastepuiacy:

Pawel Adamczyk

Izabela Brzez iriska

Grzegorz Chwiloc - Filoc (od 25.09.2014 r.)

Michal Jaroch

Agnieszka l.uzyriska

Grzegorz Miechowicz

Tomasz Paciorek

Urszula Paszkiewicz

Dariusz Pietrucha (do 25.09.2014 r.)

Pawel Pniewski

Maria Przybysz - Piwko

Tadeusz Sklodowskl

Danuta Stefaniak

Danuta Swieczkowska - Wiceprzewodniczqca Komisji

Arkadiusz Werelich - Przewodniczqcy Komisji

W 2014 roku Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu obradowala podczas trzynastu
posiedzeri . Pierwsze posiedzenie Komisj i zostalo zwolane na dzien 8 stycznia 2014 roku,



ostatnie zas na dzien 23 pazdziern ika 2014 roku . Jedno z posiedzeri bylo polaczone

z Kornisja Budzetowo - Gospodarczq.

W tym okresie Komisja podejrnowala zadania z zakresu dziatan stalych, 0 kt6rych
m6wi Statut Rady Miasta Marki. Z wyjqtkiem trzech posiedzeri , z kt6rych jedno odbylo sie w
siedzibie Zespolu Szkol Nr 1 im. Jana Pawla II, kolejne w budynku Mareckiego Osrodka
Kultury, zas ostatnie w budynku Marcovii Marki, wszystkie posiedzenia Komisji odbyly
sle w sali obrad Urzedu Miasta Marki.

W 2014 roku Komisja opiniowala czternascie projekt6w uchwal, jeden wniosek,
rozpatrywala jedna skarqe oraz poruszala wiele istotnych temat6w, a do najwazniejszych
nalezaly niewqtpliwie:

- prace nad projektem budzetu miasta Marki na 2014 rok

- prace nad wdrozeniem w zycie ustawy z dnia 13 czerwca 2013 roku 0 zmianie ustawy
o systemie oswiaty oraz niekt6rych innych ustaw, kt6ra wprowadza nowe regulacje
co do zasad organ6w prowadzqcych w zakresie wychowania przedszkolnego,

- prace zwiqzane z budowa nowego boiska szkolnego w Zespole Szkol Nr 2 w Markach,

- prace zwiazane z real izacja i nwestycj i - budowa nowej siedziby Zespolu Szkol Nr 1
w Markach,

- prace nad wskazaniem lokalizacji dla budowy nowej szkoly podstawowej w Marach,

Szeroki zakres prac Komisj i, jak i potrzeba rozwiqzywania spraw biezacych
spowodowaly, ze podczas posiedzen goscilismy dyrektor6w mareckich szkol i przedszkoli,
dyrektor Mareckiego Osrodka Kultury, dyrektor Bibl ioteki Publicznej , dyrektora Zakladu

Obsluqi Plac6wek Oswiatowych, prezesa Mareckich Inwestycji Miejskich, przedstawicieli
Marcovii Marki, prezes6w UKS -6w dzialajacych na terenie mias ta oraz innych os6b, kt6re
sluzyly pomoca Komisji.

Podczas pos iedzeri Kom isji goscilismy rowniez naczelnik6w wydzialow

odpowiedzialnych w Urzedzie Miasta m.in. za prornocje miasta , opieke spoleczna oraz
infrastrukture miejska.

Przewodniczqcy

Ko~~portu

~rkadiusz Werelich


